
P R O T O K Ó Ł  Nr  XLII/2010 
Z  S E S J I  RADY MIEJSKIEJ w K O Z I E N I C A C H

odbytej w dniu 25 lutego 2010 r  w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego
w Kozienicach

         Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda o godzinie 11-tej otworzył  
S e s j ę Rady Miejskiej w Kozienicach i po powitaniu Radnych, Burmistrza, Z-ców 
Burmistrza, Skarbnika, Sekretarza Gminy, Dyrektorów Wydz. Urzędu Miejskiego,  
zaproszonych Gości,  Senatora RP Pana Wojciecha Skurkiewicza oraz wszystkich obecnych  
na sali obrad, oświadczył iż zgodnie z listą obecności aktualnie uczestniczy 20  osób, co  
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 Radnych, stanowi qworum do 
podejmowania uchwał, decyzji.

  Lista obecności Radnych stanowi integralną część niniejszego protokołu.

     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka  zawnioskował, aby wprowadzić do porządku  
Sesji  następujące projekty uchwał, które kolejno przedstawił i omówił 
-    niektóre  częściowo omawiane były na posiedzeniach Komisji branżowych Rady:

1/ uchwała o nr roboczym 2a - w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie oraz  
upoważnienia Burmistrza Gminy Kozienice do wystawiania weksla „in blanco”
Projekt uchwały dotyczy modernizacji i rozbudowy istniejącego oświetlenia ulicznego na  
terenie Gminy na energooszczędne  oraz  termomodernizację budynku Domu Kultury 
w Kozienicach. 
Za wprowadzeniem do porządku sesji  głosowało18 Radnych, głosów przeciwnych – 0,  
głosów wstrzymujących się – 2.

2/ uchwała o nr roboczym 2b – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  
Kozienickiemu 
Projekt uchwały dotyczy współfinansowania zadań inwestycyjnych, zgodnie z załącznikiem
do projektu uchwały. 
Za wprowadzeniem do porządku sesji głosowało 18 Radnych, głosów przeciwnych – 0,  
głosów wstrzymujących się – 2.
 
3/ uchwała o nr roboczym 2c – w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi  
Kozienickiemu 
Projekt uchwały dotyczy współfinansowania zadań inwestycyjnych, zgodnie z załącznikiem
do projektu uchwały. 
Za wprowadzeniem do porządku sesji głosowało 15 Radnych, głosów przeciwnych – 0,  
głosów wstrzymujących się – 5. 
 
  Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej  Pan Mariusz Prawda przypomniał, że porządek  
dzisiejszej Sesji przedstawia się następująco:

Proponowany  porządek   S e s j i : 

1. Otwarcie obrad.
2. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.
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3. Interpelacje i zapytania Radnych.
4. Podjęcie uchwał w sprawie:
   4.1. - przyjęcia planu pracy Sesji, Komisji Rewizyjnej oraz Komisji stałych Rady Miejskiej
            w Kozienicach na rok 2010,  
   4.2. -  zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok,
   4.3. - zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
            Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie oraz upoważnienia Burmistrza Gminy  
            Kozienice do wystawiania weksla „in blanco,”
   4.4.  -  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kozienickiemu, 
   4.5. – wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie 
             zezwolenia na  świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych, 
   4.6. -  wyłapywania bezdomnych zwierząt,
   4.7. -  wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego nieruchomości  
Gminy, 
   4.8, 4.9, 4.10. -  sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości Gminy Kozienice,
   4.11. -  wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy  dzierżawy  gruntu,
   4.12. -  zatwierdzenia do realizacji Projektu Systemowego „IMPULS”, 
   4.13. -  zatwierdzenia do realizacji projektu: „Mój własny e-learning-uczymy się na 
               najwyższym  poziomie”, 
   4.14. - zatwierdzenia do realizacji projektu: „Podnoszenie kompetencji kluczowych i 
             rozwoju  uczniów w gminie Kozienice poprzez atrakcyjne formy edukacji w ramach 
             programu  prewencji i przeciwdziałania patologii”,
   4.15. - zmian w składzie osobowym Rady Społecznej SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie”.  
5. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za rok 2009.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych.
7. Wolne wnioski i informacje. 
8. Zamknięcie obrad.

          Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zwrócił się z pytaniem, czy ktoś  
z Radnych chciałby wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym  
porządku obrad?

Radni nie zgłosili żadnych zmian, bądź innych propozycji. 

  Proponowany porządek Sesji j.w. został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20  
Radnych bez uwag przy jednym głosie wstrzymującym się.

Ad. 2.
  Punkt 2 - to przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji.

Protokoł Nr XLI/2009 z dnia 30 grudnia  2009 został przyjęty bez zastrzeżeń.

Ad. 3.
    W punkcie interpelacje i zapytania radnych, głos zabrali:

Radny Pan Kuźnar Stanisław zapytał:
- Czy została przeprowadzona analiza infrastruktury w zakresie sieci wodociągowej,  
kanalizacyjnej, ciepłowniczej, gazowej, elektrycznej dla planowanych inwestycji w zakresie  
planowanych do przebudowy dróg gminnych?
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- Kiedy możemy spodziewać się  montażu  witaczy przy wjazdach do Kozienic?

   W związku z powstałymi ubytkami i przełomami na chodnikach przy ulicy Warszawskiej
oraz z uwagi na brak przebudowy drogi krajowej, co Pan Burmistrz zamierza zrobić
 w sprawie złego stanu nawierzchni tych ciągów pieszych? 

Radna Pani Grażyna Ziółek zapytała:
- Czy lekarz I kontaktu ma obowiązek powtórzyć  leki  na receptę, które były przepisywane  
od lekarza specjalisty?
- Jaki powód przekazała GDDKiA w Warszawie w kwestii unieważnienia przetargu na  
przebudowę drogi krajowej nr 79 ( Ryczywół – Kozienice)?
- Ile dzieci, młodzieży skorzystało z lodowiska w okresie ferii zimowych?
- Czy odśnieżanie prowadzone jest w/g harmonogramu, czy ktoś nadzoruje te prace?

Radny Pan Mirosław Markiewicz zapytał:
- Jaka jest ostateczna decyzja w sprawie przebudowy drogi krajowej nr 79, co można 
oczekiwać w tym zakresie?
- Czy jest możliwość oznakowania sposobu parkowania na parkingu naprzeciw ZUS-u?
- Dlaczego nie usuwa się śniegu z miejsc parkingowych?
- Dlaczego nie usuwa się dziur na środku pasa jezdni?
Radny nawiązał do pisma Burmistrza Gminy z dnia 17.02.2010r. skierowanego pod  
adresem Stadniny Koni, a dotyczy działki położonej przy ulicy Wiślanej na której  
usytuowane jest boisko sportowe, chodzi o rozważenie możliwości anulowania terminu  
wypowiedzenia lub przesunięcia terminu rozwiązania umowy przez Stadninę Koni.
( drastycznie zmieniło się stanowisko właściciela gruntu).Radny  zapytał czy to jest ostatnie  
pismo, czy będą prowadzone rozmowy w tej sprawie? 
 
Radny Pan Marek Buczkowski zapytał:
Jakie są możliwości zmniejszenia uciążliwości spalania śmieci,  ( elementy plastiku, które  
są toksyczne  ) w paleniskach domowych do ogrzewania w domkach jednorodzinnych ?   
W jaki sposób na przyszłość można  zapobiegać tym zjawiskom ?
- Czy są plany wykonania naprawy elewacji budynku po starym banku przy ulicy  
Warszawskiej, czy są projekty remontu elewacji?
- Co dalej z centrum pobytowym na EURO 2012? ( baza noclegowa),

Radny Pan Andrzej Gogacz  zapytał:
- Co  z wycinką drzew na ulicy Nowy Świat, jakie są decyzje w tej sprawie?
- Czy planowane jest wykonanie dodatkowych miejsc parkingowych koło cmentarza?
- Czy planowane jest wykonanie ścieżki rowerowej w ramach przebudowy ulicy Słonecznej?
- Czy zostały sprzedane działki przy ulicy Warszawskiej w Kozienicach  po Panu  
Zacharkiewiczu i Panu Kłosie?
- Czy zostało utworzone stanowisko d/s. imprez masowych w Urzędzie Miejskim?

Radny Pan Mariusz Ptaszek  zapytał:
Jak Burmistrz Gminy ma zamiar realizować budżet w zakresie działu 600 zgodnie
 z uchwałą Rady Miejskiej , ile zostało podpisanych umów na realizację zadań?
Kiedy i jak będą wykonywane remonty cząstkowe dróg?
- Ile kosztowała nas akcja utrzymania zimowego ?
- Jak będzie realizowane zadanie związane z budową i modernizacją oświetlenia ulicznego?
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Radny Pan Marek Kuźmiński zapytał:
- Czy istnieje możliwość udostępnienia przejazdu dla mieszkańców Osiedla Głowaczowska  
II przez Osiedle Głowaczowska  I, celem umożliwienia doraźnej poprawy warunków 
dojazdu, ponieważ tworzą się zatory ?

Radna Pani Alicja Kordula  zapytała:
- Czy rozważane jest opracowanie projektu technicznego na budowę oświetlenia ulicznego  
przy ulicy Chartowej, czy ten wniosek jest rozpatrywany?

Radny Pan Krzysztof Pawlik  zwrócił uwagę na nie zadawalający stan  odśnieżania  
ważnego ciągu komunikacyjnego jakim jest odcinek ulicy Wiślanej. 

  Ad. 4.

       W punkcie tym przedstawiono następujące projekty uchwał:

    Zanim poniższy projekt uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił poprawkę 
w załączniku Nr 1 w tematyce Sesji, III kwartał 2010r.  pkt. 6 dopisać „ KCKRiS”
Poprawka została przyjęta w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych bez uwag –  
jednogłośnie.    

     Po czym Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował  projekt  
uchwały z uwzględnieniem przyjętej powyżej poprawki 
-  w sprawie zatwierdzenia planu pracy Sesji Rady Miejskiej, Komisji Rewizyjnej oraz  
Komisji stałych Rady Miejskiej w Kozienicach na rok 2010 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/474/2010 w załączeniu do protokołu.
          
     Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka przedstawiał kolejne  projekty uchwał :

- w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2010 rok
 Projekt uchwały  został przyjęty w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy  
jednym głosie przeciwnym oraz dwóch głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr XLII/475//2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie oraz upoważnienie  
Burmistrza Gminy Kozienice do wystawiania weksla „Inblanco”

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty  
przy jednym głosie przeciwnym oraz dwóch głosach wstrzymujących się.
Uchwała Nr  XLII/476/2010 w załączeniu do protokołu.
       

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kozienickiemu
Zanim przystąpiono do głosowania Skarbnik Gminy zgłosiła poprawkę do załącznika nr 1  
pkt. 3 (klasyfikacja budżetowa) -  § 2710 otrzymuje brzmienie „ 6300”
Poprawka została przyjęta bez uwag – jednogłośnie.  
Zgłoszony projekt uchwały, z uwzględnieniem powyższej poprawki ,w głosowaniu jawnym,  
w obecności 20  Radnych został przyjęty przy dwóch  głosach  wstrzymujących się.
Uchwała Nr  XLII/477/2010 w załączeniu do protokołu. 
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- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kozienickiemu 

     Projekt uchwały  został przyjęty  w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych bez  
uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/478/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się 
o uzyskanie zezwolenia na świadczenie usług w zakresie odbierania odpadów 
komunalnych od właścicieli nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych
 i transportu  nieczystości ciekłych oraz ochrony przed bezdomnymi zwierzętami

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych został przyjęty 
bez uwag jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/479/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie Gminy Kozienice 
W tym momencie została zgłoszona poprawka w § 1 pkt. 2 projektu uchwały: 
Pkt 2 otrzymuje brzmienie :  „ Zwierzęta te będą wyłapywane i umieszczane 
w schronisku dla bezdomnych zwierząt”  

Poprawka została przyjęta, w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych przy jednym  
głosie wstrzymującym się.
Burmistrz Gminy prosił stosowny Wydział o przeprowadzenie analizy szacunkowych  
kosztów sterylizacji zwierząt i możliwości współfinansowania przez Gminę. Informacja w tej  
sprawie winna być przygotowana   na najbliższą sesję Rady Miejskiej.  
Zgłoszony projekt uchwały, z uwzględnieniem powyższej przyjętej  poprawki został przyjęty  
w głosowaniu jawnym, w obecności 20 Radnych  bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/480/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu nieograniczonego  
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kozienice położonej w Kozienicach przy ulicy  
Lubelskiej
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/481/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości  
stanowiącej własność Gminy Kozienice, położonej w Kozienicach przy ulicy  
Modrzewiowej  

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/482/2010 w załączeniu do protokołu.

-  w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości  
stanowiącej własność Gminy Kozienice, położonej w Kozienicach na Osiedlu Zdziczów 

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 20  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/483/2010 w załączeniu do protokołu.

W tym momencie uczestniczy 21 Radnych.
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- w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w drodze bezprzetargowej nieruchomości  
stanowiącej własność Gminy Kozienice, położonej w Kozienicach przy ulicy  
Cmentarnej

Powyższy projekt uchwały wywołał wiele kontrowersji , wywołał dyskusję wśród Radnych.

          Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Komisji Gospodarki Przestrzennej,  
Budownictwa, Komunikacji i Bezpieczeństwa Publicznego Pan Kuźnar Stanisław, który  
nawiązał do pisma Burmistrza Gminy z roku 2009 , które wpłynęło do Komisji, celem 
zasięgnięcia opinii w tej sprawie. Po przeprowadzonej dyskusji Komisja wypowiedziała się  
w  kwestii sprzedaży tego terenu -  negatywnie. 
Po czym Przewodniczący Komisji dodał, że w tak zaistniałej sytuacji Przewodniczący Rady  
Miejskiej poprosił o opinię Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady  
Miejskiej, chociaż Komisja ta nie jest komisją branżową w tej sprawie.
A w połączonych Komisjach Gospodarki Przestrzennej, Budownictwa, Komunikacji
 i Bezpieczeństwa Publicznego oraz Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki i  
Promocji 
w wyniku głosowania w sprawie sprzedaży tego terenu w drodze bezprzetargowej -  dało  
wynik negatywny tj.:
Za sprzedażą tego gruntu głosowało – 2 Radnych 
 Głosów przeciwnych – 6,
Głosów wstrzymujących się – 3. 
   W wyniku dyskusji Komisje doszły do wniosku, że teren ten byłby doskonałym miejscem  
na budowę parkingu dla osób biorących udział w uroczystościach pogrzebowych 
i odwiedzających cmentarz, co spowodowałoby poprawę komunikacji w tym rejonie.
Zwrócił również uwagę, że Komisja rozpatruje wnikliwie każde podanie mieszkańców 
Gminy o sprzedaż gruntów w drodze bezprzetargowej, biorąc pod uwagę poprawę  
warunków zagospodarowania. Zauważył, że w tym przypadku względy społeczne przeważają  
nad względem osobowym. 
 Po czym głos zabrali : Radna Pani Grażyna Ziółek, Radny Pan Andrzej Gogacz, którzy  
również zwracali uwagę potrzebę budowy parkingu w tym rejonie ( w czasie konduktu  
pogrzebowego robi się tam ciasno z uwagi  na brak dla wszystkich uczestniczących miejsc  
postojowych) . Pytano również o szerokość tej działki, dlaczego ta działka ma być drogą  
prywatną do jednej posesji, a tam jest więcej posesji, czy na tej działce znajdują się drzewa?
Odpowiedzi na powyższe udzieliła Pani Teresa Starzyńska – Dyrektor Wydziału Gospodarki  
Przestrzennej Urzędu Miejskiego.

   Radny Pan Marek Kuźmiński był innego zdania, zastanawiał się w jaki sposób można  
planować na takim małym kawałku terenu parking. Zdaniem Radnego jest to nierealne,  
aby wybudować na tym trójkącie parking ( na 4 samochody), pozyskany fragment tego  
gruntu pozwoli uporządkować  zainteresowanym tereny.

Radna Pani Kordula poprała wypowiedź przedmówcy,  zwróciła uwagę, że projekt  
powyższej  uchwały budził wiele emocji na posiedzeniach komisji. Radna przypomniała, że  
na Komisji zaproponowała aby określić jasne ramy, zasady sprzedaży gruntów w drodze  
beprzetargowej, ale w tej kwestii nikt z Radnych nie podjął żadnej dyskusji. Zdaniem  
Radnej jedno nazwisko budzi emocje, drugie nie.    
   

  Po przeprowadzonej dyskusji przystąpiono do głosowania 
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Za przyjęciem uchwały głosowało – 14 Radnych, 
Głosów przeciwnych – 5,
Głosów wstrzymujących się – 2.
Uchwała Nr XLII/484/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy gruntu dot.  
części działki oznaczonej numerem 2205/5 położonej w Kozienicach

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/485/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji Projektu systemowego „IMPULS” zgodnie 
z umową nr UDA-POKL.07.01.01-14-138/08/00 w ranach Programu Operacyjnego  
Kapitał Ludzki 2007-2013

Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/486/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu:
„Mój własny e-learning – uczymy się na najwyższym poziomie ” nr wniosku PKL.09.01.02-
14071/09. 
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/487/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu:
„Podnoszenie kompetencji kluczowych i rozwoju uczniów w gminie Kozienice poprzez  
atrakcyjne formy edukacji w ramach programu prewencji i przeciwdziałania patologii”
nr wniosku POKL.09.01.02-14-115/09
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/488/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kozienickiemu
Zgłoszony projekt uchwały, w głosowaniu jawnym, w obecności 21  Radnych został przyjęty  
bez uwag – jednogłośnie.
Uchwała Nr XLII/489/2010 w załączeniu do protokołu.

- w sprawie zmian składu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu  
Opieki Zdrowotnej „Przychodnie Kozienickie”

Projekt uchwały dotyczy zmiany Przedstawiciela Wojewody w Radzie Społecznej przy  
Samodzielnym Publicznym Zakładzie Opieki Zdrowotnej  „Przychodnie Kozienickie”
w Kozienicach, którego organem założycielskim jest Urząd Miasta i Gminy w Kozienicach.
(pismo z dnia 15.12.2009r. -  delegujące do reprezentowania Wojewody Pana Marka 
Buczkowskiego )
Radny Pan Marek Buczkowski poprosił Przewodniczącego Rady Miejskiej o wyłączenie  
jego osoby z głosowania, ponieważ projekt uchwały dotyczy jego osoby.
Propozycja ta została przyjęta.
   Za przyjęciem w/w projektu uchwały głosowało – 14 Radnych, 
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Głosów przeciwnych – 3,
Głosów wstrzymujących się – 3.
Uchwała Nr XLII/490/2010 w załączeniu do protokołu.

     W tym momencie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka podziękował Panu 
M. Podczasiemu za dotychczasową społeczną pracę w czasie danym przez Wojewodę,
 a następnie gratulując  Radnemu Panu Markowi Buczkowskiemu.        
Burmistrz  proponował, aby dkt. Pana M. Podczasiego zaprosić na kolejną najbliższą sesję,  
celem  złożenia  podziękowania.
   
Ad.5.
 
     W punkcie tym Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Włodzimierz Kowalski 
przedstawił Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kozienicach  
za rok 2009.
Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

  Radny Pan Andrzej Gogacz  nawiązał do zapisów protokołu Komisji Rewizyjnej
 a mianowicie do pisma skierowanego do Burmistrza przez Komisję Rewizyjną  a dot.  
przeprowadzenia analizy co do przyczyn braku zainteresowania  przez potencjalnych  
nabywców terenów inwestycyjnych oferowanych przez Gminę w drodze przetargu.  
Radnego interesowała odpowiedź Burmistrza.
 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej treść  odpowiedzi  Burmistrza  przekazał  
zainteresowanemu w przerwie na piśmie.
  Radny zwrócił również  uwagę na terminowość  pisemnych odpowiedzi Burmistrza  na  
interpelację i zapytania  Radnych zgłoszonych na sesjach Rady.

    Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  Pan Włodzimierz Kowalski w odpowiedzi  
poinformował, że nie ma sygnałów od Radnych na brak pisemnych odpowiedzi, bądź  
nieterminowe przekazywanie odpowiedzi. 

  W tym momencie  Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 - cio minutową  przerwę.
   
   Po przerwie Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady.

Ad. 6.
  
      W kolejnym punkcie Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka udzielił odpowiedzi na  
interpelacje i zapytania radnych.

Dot. przeprowadzenia analizy infrastruktury w zakresie sieci wodociągowej, kanalizacyjnej,  
ciepłowniczej, gazowej, elektrycznej dla planowanych inwestycji przebudowy dróg  
gminnych – w ramach procesu opracowania dokumentacji technicznej Projektant jest  
zobligowany do uzgodnienia planowanego zamierzenia inwestycyjnego ze wszystkimi  
zarządcami i właścicielami sieci występujących w jej obrębie. O ile zachodzi potrzeba 
zarządcy wydają warunki techniczne na przebudowę lub remont jak również zastrzegają  
konieczność uzgodnienia ostatecznej wersji dokumentacji. Ponadto obligatoryjnie  
dokumentacja uzgadniana jest w Zespole Uzgodnień Dokumentacji przy Starostwie  
Powiatowym. Niemniej jednak każdorazowo przy opracowywaniu SIWZ dla danej  
inwestycji ponownie szczegółowo są analizowane szczególne uwarunkowania inwestycji
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 w celu wyeliminowania sytuacji powodujących konieczność prowadzenia remontów po  
zrealizowanej inwestycji.

Dotyczy montażu witaczy – witacze zostały zamówione, niedługo zgodnie z umową będą  
dostarczone i zamontowane. Kwestia ta uzależniona będzie od warunków atmosferycznych.

Dotyczy złego stanu nawierzchni ciągów pieszych przy ulicy Warszawskiej – po okresie  
roztopów wiosennych w ramach realizowanych objazdów dróg gminnych zostanie  
przygotowany szczegółowy wykaz ubytków na ciągach pieszych przy ulicy Warszawskiej,
Głowaczowskiej, Lubelskiej, Radomskiej i zostanie niezwłocznie przekazany zarządcy drogi  
tj. GDDKiA w Warszawie.

Dotyczy powtórzenia  lekarstw na receptę od specjalisty przez lekarza I kontaktu –  
odpowiedzi w tej kwestii  udzielił Dyrektor SP ZOZ „Przychodnie Kozienickie” Pan Edward  
Błaż:
Poinformował m.in. co mówi na ten temat NFZ – lekarz POZ może kontynuować  
świadczenie farmakologiczne świadczeniobiorcy zastosowane przez lekarza Poradni  
Specjalistycznej, jeżeli posiada wydaną przez lekarza specjalistę imienną dla danego  
świadczenia informację o rozpoznaniu, sposobie leczenia, rokowania ordynowanych leków,  
okresie ich stosowania i dawkowania, wyznaczonych wizytach kontrolnych.
Dodał, iż lekarz I kontaktu może wypisać receptę, nie musi – wolno mu.
Ustawa o zawodzie lekarza mówi, że lekarz samodzielnie koordynuje, orzeka, robi to na  
własną odpowiedzialność tzn. że lekarzowi wolno przepisywać lekarstwa wszystkie, niektóre  
w ograniczonej ilości . Lekarz I kontaktu nie musi podzielić opinii, sposobu leczenia  
lekarza specjalisty – to kwestia zaufania  między lekarzem  rodzinnym  a pacjentem.
Zwrócił uwagę, że są porady recepturowe w Przychodni, gdzie pracuje pielęgniarka ze  
specjalistami, gdzie mogą przepisać receptę, , wtedy nie ma długiego okresu oczekiwania
 w kwestii przedłużenia leku.  

Dotyczy przyczyn unieważnienia przetargu na przebudowę drogi krajowej nr 79 – przyczyny  
dla  Burmistrza są niezrozumiałe. Były uzgodnienia, ma pełną dokumentację, pozwolenie  
na budowę, zatwierdzony plan. 
Ta droga o której mówił Burmistrz – wykorzystano wszystkie możliwości prawne,  
sfinalizowano wszystkie decyzje, jest to jedyny odcinek przygotowany w 100% 
dokumentacyjnie, gdzie w trakcie pojawiły się nowe okoliczności.  W dniu 10.01.2010 roku  
przetarg na przebudowę drogi nr 79 został unieważniony – brak pieniędzy.
Uzasadnienie faktyczne i prawne GDDDKiA w Warszawie przedstawiła w swoim piśmie 
z dnia 19.10.2010r.      
Burmistrz Gminy zapoznał zebranych, opinię publiczną z treścią pism GDDKIA oraz
 z treścią  dwóch   ostatnich wystąpień Burmistrza skierowanych  do GDDKIA, aby  
precyzyjnie przedstawić co w ostatnim czasie się wydarzyło, przedstawić całą prawdę.  
Kopie treści  pism  j.w. w załączeniu do protokołu. 
  Burmistrz wspomniał również o rozpowszechnianych w internecie, pismach, anonimach
o rzekomym zaniechaniu działań przez Burmistrza,  chodzi o zdjęcie z planów GDDKiA  

- rozbudowę drogi krajowej nr 79 Ryczywół-Kozienice.
Burmistrz wyjaśnił, iż anonimowe pisma nie miały wpływu na unieważnienie przetargu.  

Po czym głos zabrał Senator RP z Prawa i Sprawiedliwości Pan Wojciech Skurkiewicz ,  
który przekazał kilka słów co w powyższej sprawie udało się Senatorowi ustalić, aby choć 
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w minimalnym stopniu przyczynić się, aby droga bardzo ważna dla całego powiatu  
kozienickiego  nr 79 została zmodernizowana. Na początku stycznia br. Senator RP 
próbował  umówić się na spotkanie  z Dyrektorem GDDKiA w Warszawie w tej sprawie, ale  
do spotkania nie doszło. Pozostała tylko jedna droga tj. oficjalne wystąpienie
 z oświadczeniem do Ministra Infrastruktury - dodał, że jest blisko miesiąc odpowiedzi nie  
ma.

W piśmie tym zadał szereg pytań m.in. :
- Czy w roku 2010 procedura przetargowa zostanie powtórzona?
- Kiedy zostanie przeprowadzona rozbudowa drogi krajowej nr 69 na odcinku  

Ryczywół - Kozienice?
- Czy w planach GDDKiA jest przewidziana rozbudowa innych odcinków drogi  

krajowej nr 79 w granicach województwa mazowieckiego?     
 W tej sprawie, jak tylko się pojawi odpowiedź - informacje przekaże Burmistrzowi Gminy.
Kończąc swoje krótkie wystąpienie zwrócił się z prośbą do Radnych z ugrupowania PO 
i PSL, aby wspólnie w jakiś sposób wpłynąć na czynniki decydujące i rządzące, wspólnie  
pojechać do Warszawy odbyć spotkanie, podjąć rozmowy, bądź wspólnie wystosować pismo.
Ze swej strony deklarował daleko idącą pomoc, aby doprowadzić do szczęśliwego końca 
mając  na uwadze zakończenie  modernizacji tego odcinka. Apelował do wszystkich  
Radnych o współpracę w tej sprawie.

 Dotyczy liczby dzieci i młodzieży korzystających z lodowiska w okresie ferii zimowych –  
odpowiedzi w tej kwestii udzielił Dyrektor KCKRiS Pan Marcin Zmitrowicz:
Z oferty feryjnej KCKRiS przygotowanej dla naszej Gminy skorzystało 2455 uczniów to jest  
dziennie 250 uczniów, jest to ilość porównywalna w stosunku do poprzedniego roku.
Z pływalni skorzystało 500 dzieci, mieszkańców naszej Gminy. Jak widać z lodowiska ilość  
skorzystających  była 5 razy większa.

Dotyczy odśnieżania – zgodnie z zawartym  porozumieniem odśnieżanie wykonuje  
Kozienicka Gospodarka Komunalna w Kozienicach Spółka z o.o. W porozumieniu  
określono wykaz ulic, parkingów i dróg które należy odśnieżać w  I kolejności oraz  
pozostałe drogi, ulice, parkingi, które należy odśnieżać w II kolejności. Nadzór nad  
realizacją odśnieżania sprawuje ze strony Urzędu Wydział Infrastruktury. W toku  
realizowanej usługi wielokrotnie były prowadzone bieżące kontrole i zgłaszane uwagi. 
W naszej ocenie drogi w okresie silnych nawałnic były przejezdne. 
Było dużo uwag co do prac pod adresem KGK Sp. z o.o. Wszystkie uwagi Burmistrz  
przekazał Dyrektorowi Spółki, aby usprawnić wszystkie działania, ponieważ oczekiwania  
mieszkańców były większe ( zima wyjątkowo trudna), należy w tej kwestii wyciągnąć  
wnioski na przyszłość.
Burmistrz prosił Prezesa KGK , aby  precyzyjnie wyjaśnić  kwestie związane z odśnieżaniem  
na zebraniach  KO , może był „grzech zaniechania,  czy Przew. KO trzymali rękę na pulsie”  
  W uzupełnieniu zabrał  Prezes Spółki Pan Andrzej Jung, który zwrócił uwagę na sprzęt  
jaki ma w posiadaniu, który pochodzi z lat 60, 70, na awarie sprzętu  jakie występowały 
w tym okresie. Po naprawie sprzętu przystąpiono do odśnieżania. Dodał ,iż Spółka jest  
młodą formą, musi posiadać określone środki na zakup nowego sprzętu.  

Boiska na ulicy Wiślanej – Burmistrz poinformował,  iż  jesteśmy zainteresowani dalszą  
dzierżawą ,  lub nabyciem przedmiotowej nieruchomości, zaskoczeni stanowiskiem 
Stadniny.
W tym celu zlecimy wykonanie na własny koszt operatu szacunkowego wartości  
nieruchomości. Nabycie nieruchomości do zasobu Gminy wymaga stanowiska Rady 
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( uchwała ) a ponadto zabezpieczenia środków finansowych. Zdaniem Burmistrza należy 
przeprowadzić rozsądną transakcję. 
Burmistrz również nawiązał do pisma skierowanego do Stadniny Koni z dnia 09.01.2010r. 

Dotyczy oznakowania sposobu parkowania na parkingu przy ZUS-ie– oznakowanie  
pionowe w jaki sposób należy parkować zostanie wykonane w ramach bieżącego  
utrzymania dróg.

Dotyczy podjęcia działań, celem uporządkowania miejsc parkingowych z zaleganego śniegu
( zwały śniegu zasłaniają możliwość  wjazdu i wyjazdu) , dlaczego nie usuwa się dziur
 w drogach ?
    Parkingi będące w zarządzie Gminy w naszej ocenie są odśnieżone w sposób 
wystarczający. Odśnieżanie parkingów przyległych do jezdni oraz usuwanie śniegu często  
nie jest możliwe z uwagi na parkujące samochody. Jeżeli zachodzi nadzwyczajna  
konieczność wywiezienia śniegu należy złożyć szczegółowy wniosek, który po dokonaniu  
wizji zostanie przeanalizowany?
    W dniu 23.02.2010 roku KGK Kozienice przystąpiła do realizacji doraźnych remontów 
cząstkowych. Do dnia dzisiejszego wykonano remonty m.in. na ulicy  Konarskiego 
i Żeromskiego, Parkowej. Remonty te są kontynuowane . Na remonty cząstkowe ulic będzie

- przetarg.
Burmistrz skierował wniosek do Prezesa KGK, aby z najbardziej newralgicznych miejsc  

punktów miasta  - usunąć zwały śniegu.

Dot. zmniejszenia uciążliwości spalania śmieci( plastiku) w paleniskach domowych do  
ogrzewania -  spalanie śmieci w domowych piecach w celach grzewczych, co powoduje  
uciążliwość dla środowiska jest problemem z którym borykają się samorządy. Walka z tym  
procederem jest trudna, ponieważ przepisy nie pozwalają na wkraczanie do domów
 i sprawdzanie, jaki opał właściciel stosuje. Wejście na posesję jest tylko możliwe za zgodą 
właściciela.
Szansą na skuteczne przeciwdziałanie jest edukacja ekologiczna, która prowadzona jest 
w placówkach oświatowych.
Najskuteczniejszym rozwiązaniem byłoby podłączenie się właścicieli do sieci miejskiej c o  
bądź stosowania alternatywnych źródeł ciepła ( gaz, solary). Problem w tym, że są to  
kosztowne sposoby ogrzewania, na które właścicieli jest nie stać, gdyż są to w większości  
osoby starsze i samotne.   
Burmistrz apelował do tych  mieszkańców, którzy tego typu praktyki stosują -  aby się  
wzajemnie nie truli, kwestia ta dotyczy małej grupy mieszkańców.

Dot. naprawy elewacji budynku po starym Banku przy ulicy Warszawskiej – w ramach  
porozumienia z KGK Kozienice Sp. z o.o. na bieżące remonty lokali w 2010r. zostanie  
zlecony do wykonania remont elewacji budynku w celu zabezpieczenia przed  ewentualnym 
zagrożeniem dla pieszych. Gmina nie posiada opracowanego projektu na remont elewacji.

Dot. centrum pobytowego na EURO 2012 – Gmina w stosownym czasie złożyła wniosek na  
zorganizowanie centrum pobytowego na EURO 2012. Zgodnie z ogólnie dostępnymi  
informacjami organizacja centrum Gminie Kozienice nie została przyznana. Organizator  
nie podał pisemnego uzasadnienia.
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Dot. wycinki drzew na ulicy Nowy Świat – posiadamy prawomocną decyzję na wycinkę  
drzew. Wycinka drzew oraz konieczne remonty nawierzchni będą realizowane w okresie  
wiosennym.

Dot. wykonania dodatkowych miejsc parkingowych koło cmentarza – w uchwalonym 
budżecie na 2010 rok nie zostało uwzględnione zadanie inwestycyjne związane z budową 
miejsc parkingowych koło cmentarza. Realizacja będzie możliwa po wprowadzeniu  
dodatkowego zadania i zabezpieczenia odpowiednich środków w budżecie Gminy.  

Dot. wykonania ścieżki rowerowej w ramach przebudowy ulicy Słonecznej – w ramach  
projektu nie jest planowane wykonanie ścieżki rowerowej. Ulica Słoneczna stanowi dojazd  
do przyległych posesji, SUW i Gimnazjum. Ulica nie charakteryzuje się nadmiernym  
natężeniem ruchu, dlatego też m.in. dlatego nie zaplanowano budowy ścieżki rowerowej.  
Ruch rowerów odbywać się będzie po jezdni. Chodnik zaprojektowano zgodnie z  
warunkami technicznymi o szerokości 1,50m. Po wyznaczeniu geodezyjnym na pewnych  
odcinkach wystąpiły przewężenia z uwagi na kolizję z istniejącymi ogrodzeniami  
zlokalizowanymi poza granicami własności swoich działek. Po wznowieniu prac zostaną  
podjęte stosowne rozmowy z mieszkańcami, które będą miały na celu wykonanie chodników 
o szerokości 1,5m.

Dotyczy działek przy ulicy Warszawskiej – dla terenu pomiędzy ul. Warszawską, ulicą  
Legionów,  Głowaczowską i  Sportową obowiązuje miejscowy plan zagospodarowania  
przestrzennego „Warszawska I ”zatwierdzony uchwałą nr V/51/2007 Rady Miejskiej
 w Kozienicach z dnia 22 lutego 2007r. Zgodnie z tym planem teren, na którym położona 
jest działka po Pani Zacharkiewicz oznaczony jest symbolem 4-U(MN) o następujących  
ustaleniach:
Dla jednostki terenowej 4-U(MN), w skład której wchodzą następujące tereny: 4.1.U(MN),
i 4.2.KDW ustala się:    

1. Przeznaczenie terenów:
1) oznaczonego symbolem  4.1.U(MN):
   a/ podstawowe – usługi nieuciążliwe ze wskazaniem na hotel,
   b/ dopuszczone – istniejąca zabudowa mieszkaniowa jednorodzinna,
   c/ dopuszczone – drogi wewnętrzne i infrastruktura obsługi technicznej  
terenu;
2) oznaczonego symbolem 4.2 KDW;
   a/ podstawowe – droga wewnętrzna
   b) dopuszczone – infrastruktura obsługi technicznej terenu;
3) zakaz wprowadzonego innego przeznaczenia.

Realizacja inwestycji na tym terenie może nastąpić wyłącznie zgodnie z ustaleniami  
m.p.z.p., natomiast dla terenu na którym położona jest działka, której właścicielem był Pan  
Kłos, obecnie brak jest miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. Warunki  
zabudowy dla tej działki zgodnie z obowiązującymi przepisami mogą być ustalone jedynie
 w drodze decyzji o ustaleniu warunków zabudowy. Na dzień dzisiejszy brak jest wniosku 
w sprawie wydania decyzji dla tej działki.

Dot. stanowiska ds. imprez masowych – Burmistrz poinformował, iż nie ma  takiego  
stanowiska  w Urzędzie Miejskim  o którym mowa j.w.
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Dot. realizacji zadań z zakresu działu 600 – zadania będą realizowane zgodnie z przyjętym  
budżetem. Do dnia dzisiejszego ogłoszono i podpisano umowę na:
Budowę drogi w m. Chinów; ul. Browarna w m. Ryczywół; Janików Folwark ,Psary;  
Janików, Ruda, Śmietanki.
Ponadto zawarto  porozumienie z KGK Kozienice na przebudowę chodników w m.  
Kozienice.
Na opracowanie PT zawarto umowy z wykonawcami na:
- budowę chodnika w ulicy Rodzinnej w m. Kozienice; Świerżach Górnych,
 budowa miejsc parkingowych przy ulicy Sikorskiego; przebudowa placu targowego,
przebudowa ulic na Osiedlu Borki; Świerczewskiego i Kilińskiego.
Ogłoszono postępowanie przetargowe na przebudowę drogi dojazdowej i chodników   
do zakaźnego.
Wszczęto postępowanie na  opracowanie PT przebudowy ul. Kopernika.
W pierwszej połowie marca zostanie ogłoszone postępowanie przetargowe na przebudowę  
ulicy Kolejowej, Gruszczyńskiej i Batalionów Chłopskich oraz wszczęte zostanie  
postępowanie na opracowanie PT budowy dróg w m. Nowa Wieś.
Stan zaawansowania realizacji zadań na dzień dzisiejszy w dziale 600 jest zadawalający.

Dot. remontów cząstkowych dróg jak również kosztów akcji zima -   
   Na sieć dróg utrzymywanych przez Gminę składają się następujące ilości dróg:
Na terenie miasta: 36,25 km w tym 0,8 km dróg gruntowych,
Na terenie Gminy: 94,8 km w tym 59,4 km dróg gruntowych.
Na bieżące utrzymanie dróg całej sieci dróg zabezpieczono środki w budżecie Gminy na  
2010r. w wysokości 1 100 000,00, w tym zimowe utrzymanie dróg oraz remonty mostów. 

Bieżące utrzymanie dróg  w tym  remonty będzie realizowała Kozienicka Gospodarka  
Komunalna w Kozienicach Sp. z o. o. zgodnie z zawartymi porozumieniami z dnia  
04.01.2010r.

Zakres związany z remontami cząstkowymi polegającymi na powierzchniowym utrwalaniu 
nawierzchni oraz remonty masami bitumicznymi na gorąco realizowała będzie firma 
zewnętrzna wyłoniona w drodze przetargu nieograniczonego na który to zakres ogłoszono  
przetarg.

Realizacja koniecznych /doraźnych / remontów cząstkowych nawierzchni utwardzonych na  
terenie miasta rozpoczęła się w dniu 23.02.2010r. i realizowana jest przez KGK
 w Kozienicach przy zastosowaniu masy polimerowej.
Główne roboty remontowe realizowane będą równolegle przez KGK i firmę zewnętrzną  
niezwłocznie po ustabilizowaniu warunków gruntowo wodnych wynikających z wiosennych  
roztopów. W obecnym stanie nasączenia podłoża optymistycznie można zakładać, że  
realizacja rozpocznie się pod koniec marca. Należy podkreślić, że realizacja robót  
uzależniona jest tylko i wyłącznie od warunków pogodowych i nasączenia podłoża dróg po  
wiosennych roztopach.

Kwota za odśnieżanie za miesiąc styczeń wyniosła ponad 184 tys. złotych. W planie  
wydatków zabezpieczono środki w wysokości 350 tys. zł na odśnieżanie. 
Remonty dróg gruntowych będą realizowane poprzez ich równanie oraz remonty cząstkowe  
przy użyciu szlaki i kruszyw.
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Dot. budowy i modernizacji oświetlenia ulicznego – w związku z przyznaniem przez  
WFOŚiGW w Warszawie pożyczki na realizację zadania w zakresie modernizacji  
oświetlenia ulicznego w 2010r.  będzie realizowana kompleksowa wymiana lamp na  
energooszczędne z jednoczesnym uzupełnieniem lamp na istniejących słupach.
Rozbudowa oświetlenia ulicznego na terenie Gminy będzie realizowana po wykonanej  
modernizacji w ramach pozostałych środków. Szacunkowy koszt wymiany lamp wynosi
 800 000 zł.

Dotyczy możliwości udostępnienia przejazdu dla mieszkańców Osiedla Głowaczowska II  
przez Osiedle Głowaczowska I – na wniosek mieszkańców osiedla Głowaczowska I  
wnioskowany przejazd został zamknięty co znalazło odzwierciedlenie w zatwierdzonym 
projekcie organizacji ruchu dla ulicy Jana Pawła II. Umożliwienie przejazdu wymagałoby  
zmiany projektu organizacji ruchu oraz przeprowadzenia konsultacji i uzyskania  
pozytywnej opinii mieszkańców Osiedla Głowaczowska I.        
     
Dotyczy opracowania projektu technicznego na budowę oświetlenia ulicznego przy ulicy  
Chartowej – w ramach przyjętego budżetu na 2010 rok nie jest planowane opracowanie  
wnioskowanego projektu.

Dot. odśnieżania chodnika na odcinku ulicy Wiślanej – zimowe utrzymanie dróg  
wykonywane jest zgodnie z zawartym porozumieniem przez Kozienicką Gospodarkę  
Komunalną w Kozienicach. W przyszłości zostanie zwrócona szczególna uwaga na  
odśnieżanie tego odcinka ulicy. 

Ad. 7. 
  W punkcie tym głos zabrali:

      Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda zaprezentował treść pisma 
Polskiego Związku Niewidomych Okręg Mazowiecki Koło w Kozienicach, w którym jest  
prośba, aby wspomóc tych którzy tej pomocy bardzo potrzebują – Niewidomym 
i Niedowidzącym  tj. przekazać 1% podatku dochodowego.

  Radny Pan Włodzimierz Kowalski wyjaśnił powody swojego spóźnienia na dzisiejszą sesję.  
Właśnie dziś reprezentował Wysoką Radę, w Sądzie Administracyjnym w Warszawie.
Dla przypomnienia dodał, że Rada Miejska delegowała go do reprezentowania w Sądzie
 w sprawie uchwały dotyczącej uchwalenia Studium planu zagospodarowania  
przestrzennego Gminy Kozienice, która została zaskarżona do Wojewódzkiego Sądu  
Administracyjnego przez troje mieszkańców Łuczynowa.
W sierpniu 2009r. Wojewódzki Sąd Administracyjny  rozpatrzył skargę i odrzucił, uznając  
jako bezzasadną. Od tego wyroku wnioskodawcy skargi złożyli wniosek o kasację do  
Naczelnego Sądu Administracyjnego w Warszawie.
W dniu dzisiejszym odbyła się sprawa w NSA. NSA odrzucił kasację i utrzymał w mocy  
wyrok Sądu Administracyjnego. Jest to instancja ostatnia- krajowa, która rozpatrzyła tą  
sprawę. Sprawa została zakończona.  

  Radny Pan Włodzimierz Kowalski odniósł się  również do wypowiedzi Radnego Pana  
Mirosława Markiewicza, jeśli chodzi o propozycję dalszych prac, negocjacji związanych
 z boiskami na ulicy Wiślanej.
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Poinformował m.in. iż w miniony poniedziałek odbyło się spotkanie Rady Sportu, jest  
wniosek do Burmistrza, który podtrzymuje również  opinię Komisji Edukacji, Kultury,  
Sportu, Turystyki i Promocji, że ten teren jest niezbędny dla prawidłowego rozwoju sportu,  
służy społeczeństwu a w szczególności młodzieży. Zlikwidowanie boiska sportowego  
uniemożliwi prowadzenie działalności klubu sportowego skupiającego młodzież  
zagospodarowując pożytecznie wolny czas. 
Radnego zaniepokoiło zdanie dot. wstrzymanie  decyzji w sprawie podziału środków 
pieniężnych, uzależniających w jakiś sposób od sposobu wykorzystania terenów na ulicy  
Wiślanej.
Radny nie widzi zagrożenia dla tych klubów, gdyby się coś stało z boiskiem na ulicy  
Wiślanej. Prosił, aby nie przeciągać sprawy rozstrzygnięcia pożytku publicznego  
opiewającego się tylko o tą sprawę.

   Radny Pan Mirosław Markiewicz  widzi pewne zagrożenie, mając na uwadze organizację  
zajęć, organizowanie treningów oraz rozgrywek  meczów piłki nożnej grup młodzieżowych 
i seniorów oraz imprez rekreacyjno-sportowych. Chodzi o zapewnienie organizacyjnie oraz  
technicznie wszystkim grupom sportowym możliwości trenowania i rozgrywania meczów.  
Problem widzi, nie będzie blokady rozstrzygnięć pożytku publicznego, takiej deklaracji nie  
było.   
Radny proponuje odbyć spotkanie z pewną grupą ludzi  m.in. przy udziale przedstawicieli  
Rady Sportu, Prezesa Stadniny Koni po to żeby rozmawiać, negocjować, aby w tym zakresie  
w tym roku nie było zmian. 

  Radny Pan Andrzej Gogacz wnioskował, aby Rada Miejska zajęła się sprawą związaną 
z obecną sytuacją w Elektrowni Kozienice a dotyczy projektu Strategii Korporacyjnej Grupy  
Kapitałowej  ENEA  z perspektywą do 2020 roku, celem wypracowania stanowiska,  
wyrażając sprzeciw wydzieleniu niektórych obszarów działalności-  kierując je do  
Warszawy. 
 Projekt Strategii rozwoju grupy kapitałowej, w której częścią jest kozienicka Elektrownia  
miała rozpatrzyć Rada Nadzorcza ENEI, gdzie znajdowały się  plany Zarządu ENEI  
związane z przyszłością i rozwojem Elektrowni,  zmiany te były  niekorzystne  dla  
kozienickiej Elektrowni.  Strategia ta przygotowana przez Spółkę ENEA  stała się powodem  
tak ostrej reakcji ze strony Związków Zawodowych działających w Elektrowni „Kozienice”

  Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w ubiegłym tygodniu była propozycja  
zwołania Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej połączona z Radą Powiatu Kozienickiego 
z udziałem Związków Zawodowych Elektrowni „Kozienice” w tej sprawie.
   Do tej Sesji nie doszło ponieważ na ostatnim posiedzeniu Rada Nadzorcza nie  
rozpatrywała Strategii o której mowa j.w., co oznaczało zakończenie burzy wokół tego  
opracowania w tym czasie. 
  Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz Prawda dodał, że taka Sesja  
prawdopodobnie się odbędzie, po uprzednim uzgodnieniu ze Związkami Zawodowymi  
Elektrowni „Kozienice” .

 Radny Pan Buczkowski nawiązał do śniegu, topnienia tego śniegu. Apelował do Policji,
Kierowców cyt. „nie róbmy kąpieli błotnych samochodom parkującym i przechodzącym 
ludziom” na ulicach osiedlowych i ulicach głównych ( ul. Lubelska, ulica Przemysłowa)
- są specjalne manewry szybkiej jazdy. Zdaniem Radnego przekracza to wszelkie zdrowe 
zasady i kultury jazdy.    
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    Burmistrz Gminy Pan Tomasz Śmietanka  przypomniał  o zebraniach KO  jakie obecnie  
mają miejsce, zapraszał  i zachęcał do udziału w tych spotkaniach, aby porozmawiać
 o sprawach miasta. W związku z tym  apelował do mieszkańców miasta o większy udział
 w zebraniach Komitetów Osiedlowych, podając termin i miejsce odbycia tych spotkań.
  
Ad. 8.

            Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Mariusz  
Prawda dokonał zamknięcia o godz.   15.15 XLII   SE S J Ę RADY MIEJSKIEJ
 w KOZIENICACH.

Na tym protokoł zakończono                                   PRZEWODNICZĄCY 
     Protokołowała                                                       RADY MIEJSKIEJ
Elżbieta Kołodziejczyk
        inspektor                                                          MARIUSZ PRAWDA
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